
Referat FAU møte 5 - Ingieråsen ungdomsskole 

11. mars 2024, Ingieråsen skole 

Tilstede: 

Monica H. Weinholdt 8.1 Didzis Klavins 9.1 Anna Lina Toverud 10.1 

Taran Leifson 8.2 Tina Sletbak-Akerø 9.2 Caroline Drefvelin 10.2 

Oscar Klarpås 8.3 Siri Bråtane (vara) 9.3 Linda F. Aamoth 10.3 

 8.4  9.4 Kristin Hurlen Skau 10.4 

Pernille Aga 8.5  9.5 Bjarne Brørs 10.5 

Mangler 8.4, 9.4, 9.5 

 

1. Innkalling referat godkjent 

 

2. Oppdatering fra SU-møte: 

• Resultatene fra elevundersøkelsen er klare. Viser en økning i mobbing på landsnivå. 

Resultatene for Ingieråsen skole er bedre enn landsnivå og også noe bedre enn eller likt som 

i fjor. Alle finner resultatene på sidene til utdanningsdirektoratet.  

• Miljøterapeut er ansatt og foreløpig gode erfaringer.  

• Elevrådet har fortsatt et ønske om leksefri skole. 

• Vaping ble også diskutert, der skolen har sendt ut informasjon via IST. Så langt ser det ut til 

at tiltakene som er satt i verk gir effekt.  

 

3. Nytt fra fokusgruppene: 

• Trivsel/psykososialt miljø. Ingen aktivitet siden sist. 

• Natteravngruppa. Vandringer starter i begynnelsen av april. Det er opprettet 

vandringsgrupper og sendt ut informasjon om det. Det er 8. trinn som går om våren. Det blir 

sendt ut en generell informasjon om Natteravn-ordningen til alle foreldre via IST før 

oppstart. Samarbeidet med de andre skolene er bra. 

• Trafikkgruppa. Ingen aktivitet siden sist når det gjelder oppgradering av Kolibri-løypa. 

Gruppa ser om det er mulig å få til en enkel oppgradering på dugnad denne våren. Se også 

sak 5 vedr. trafikkforhold. 

• Ballkjole og dressalg. Det ble holdt ballkjole- og dressalg i november, som var en stor suksess 

for kjoler, men ikke for dresser. Gruppa har foreslått å holde et eget dress-salg på våren før 

konfirmasjoner og 17. mai. FAU vil forsøke å få til det allerede denne våren og en gruppe 

bestående av Pernille, Taran, Kristin og Tina følger opp dette. Dressalg må i tilfelle avholdes i 

uke 15. 

 

4. Mobilbruk på skolen – oppfølging av anbefaling (Drøftingssak) 

For noen år tilbake ble det i samarbeid mellom skole, elevråd og FAU utarbeidet rutiner for 

mobilbruk på Ingieråsen skole, der mobilbruk skulle være tillatt utendørs (MUTE). 

Utdanningsdirektoratet kom i februar med en nasjonal anbefaling om mobilbruk der det anbefales å 

strengt regulere bruk av private mobiltelefoner og smartklokker i undervisningen i ungdomsskolen 

og at det som hovedregel bør være mobilfritt også i friminuttene. Dette er kun en anbefaling og det 

er opp til skolen og skoleeier å bestemme praksis. FAU mener det er viktig at også elever og foreldre 

involveres når slike vurderinger gjøres, og med som bakgrunn er saken drøftet i FAU.  



 

Et samlet FAU landet på følgende: FAU støtter at skolen følger anbefalingen om streng regulering av 

mobilbruk i skolen, både i timer og friminutter. Dette kan for eksempel løses ved mobilskap eller 

liknende. FAU mener det må være opp til skolen å se på behov for hensiktsmessige 

tilpasninger/unntak. FAU oppfordrer skolen til å også ha en dialog med elevrådet om dette. 

 

5. Oppstart planarbeid Ingierveien 2-6. Vurdering av konsekvenser for skolevei 

Nordre Follo kommune har varslet oppstart av planarbeid for Ingierveien 2-6, der det er planlagt 

boliger og næring. Innspillsfrist er 22. mars. Trafikkgruppa i FAU har gjort vurderinger med tanke på 

hvordan en utbygging påvirker trafikksikkerhet på skolevei fra elever som kommer fra Kolbotn og 

Liaveien. FAU vil gi innspill med vekt på at trafikksikkerhet i byggeperioden og som ferdig bygget. 

Trafikkgruppa utarbeidet er innspill som kan sendes fra FAU, sendes til Linda og Tina i styret som 

oversender kommunen. 

 

6. 17. mai – organisering av arrangement 

Tre stykker har meldt seg til å delta på arrangementet fra kl 09.00 – 11.00 med å ordne og rydde. Det 

er behov for en eller to til. Fire stykker har meldt seg til å pynte/rigge lokalet 16. mai. Det er i tillegg 

behov for noen kaker/kaffe/frukt, og det blir sendt ut lister til FAU og klassekontakter for å få på 

plass dette. På selve dagen stiller skolen med is, skolens ledelse ønsker velkommen og elevrådet skal 

si noen ord. Arrangementet er åpent for både elever og familie/andre og er et fint møtepunkt før 

man skal videre til 17. maifeiringen på Kolbotn eller være med i 17. maitoget.  

 

7. Eventuelt 

Spørsmål fra foreldre om skolekjøkkenet er godt nok renholdt og har nok utstyr har kommet opp, 

basert på erfaringer fra pepperkakebaking før jul. Det har kommet innspill om FAU kan sørge for nytt 

utstyr og rengjøring av skolekjøkkenet, via dugnad eller finansiering. FAU mener dette er skolens 

ansvar, og oppfordrer til at feil og mangler meldes inn direkte til skolen. Dette slik at skolen også kan 

gjøre grep og melde videre til skoleeier (kommunen).  

 

 


